
Országgyűlés Hivatala

tat 1001 AUG 10 .

Dr. Szili Katalin
az Orszdggyk7és Elnákének

	

frdsbeli választ igénylő kérdés

HEL XEEN

Tisztelt Elnnk Asszony!

,,3f2nnyi

	

tárolókapacitás

	

dil

	

rendelkezésre

	

az
gabonafelvásárlásra?" címmel a I-Iá.zszabály 91 . §-a alapi
igénylő kérdés kívánok benyújtani

Tisztelt Miniszter Úr!

A gabona intervenciós.felvasárldtsdra alkalmas raktárak pdlyázatdmak meg
van-e az eredménye? Ha megszületett a dOntés, kérem megkúldeni a nyertes
raktárak, és ezzel egy ifibben az ailaml tulajdonú intervenciós raktárak listáját,
a kapacitásuk megieI61ésevel, hogy a tájékoztatásban küzremdküdhessek,

Váram megtisztelő válaszát!

Budapest, 2.004 . augusztus 10 .
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Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

Kékkín Zoltán

Dr, Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejl.esztési miniszternek.

intervenciós
írásbeli választ
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